ONE | FINANCIAL MARKETS

اتفاقية الوسيط المعرف Introducing Brokerage Agreement

658.IBA.AR.EN.v1.23.03.2017

تنبيه هام: تمت ترجمة هذه الوثيقة عن أصلها باللغة الانكليزية من قبل مترجم طرف ثالث. لذا فإن "ون فيننشال ماركتس" غير مسؤولة عن أي اختلاف بين هذه الترجمة والنسخة الأصلية. وتعتمد البنود الواردة في النسخة الأصلية في كافة الأحوال. نرجو الاتصال بنا بشكل مباشر إذا كان لديك أي تساؤل حول الشروط والأحكام المتعلقة بحسابك أو بعلاقتك بشركة "ون فيننشال ماركتس".

This document has been translated from its original English format, using a third party translator, for information purposes only.

One Financial Markets shall not be held responsible for any discrepancies between this version and the original document. In all cases, the terms contained in the original document shall apply. We recommend that you contact us directly in the event that you have any specific questions regarding the terms and conditions of your account or your relationship with One Financial Markets.

ون فيننشال ماركتس (مركز دبي المالي العالمي) المحدودة هي شركة مسجلة في مركز دبي المالي العالمي و عنوانها في برج إنديكس , الطابق 10 , مكتب رقم 1008 , الرمز البريدي : 507147 , دبي , الإمارات العربية المتحدة. شركة ون فيننشال ماركتس (مركز دبي المالي العالمي) المحدودة مرخصة من قبل سلطة دبي للخدمات المالية.

ون فيننشال ماركتس" هي الاسم التجاري لشركة "سي بي فاينناشيال سيرفسز" للخدمات المالية المحدودة وهي شركة مسجلة في المملكة المتحدة تحت رقم 6050593.

سي بي فاينانشال سيرفيسز" مسجلة و مرخصة من قبل هيئة الإجراءات المالية في المملكة المتحدة (تحت رقم 466201), و من قبل مجلس الخدمات المالية في جنوب افريقيا (تحت رقم 45784).

One Financial Markets (DIFC) Ltd is a company registered in the Dubai International Financial Centre at Index Tower, Level 10, Office 1008, PO Box 507147, Dubai, United Arab Emirates. One Financial Markets (DIFC) Ltd is regulated by the Dubai Financial Services Authority.

One Financial Markets is the trading name of C B Financial Services Ltd, a company registered in England with company number 6050593.

C B Financial Services Ltd is authorised and regulated by the Financial Conduct Authority in the UK (under firm reference number 466201) and the Financial Services Board in South Africa (with foreign FSP number 45784).

الشروط والأحكام الخاصة باتفاقية الوسيط المعرف

1. مقدمة:

1.1 تعد شركة ون فيننشال ماركتس (مركز دبي المالي العالمي) المحدودة، شركة مسجلة في مركو دبي المالي العالمي، في دولة الإمارات العربية المتحدة، وتحمل رقم التسجيل c2355 وهي منظمة من قبل سلطة دبي للخدمات المالية ضمن الفئة الرابعة من تراخيص الخدمات المالية.

1.2. تعد شركة ون فيننشال ماركتس (دبي) شركة فرعية مملوكة بالكامل لصالح شركة سي بي للخدمات المالية (جيرسي) المحدودة (CBFS) وهي شركة قابضة، إلى جانب أنها المساهم الوحيد في سي بي للخدمات المالية المحدودة، وهي شركة تحمل الاسم التجاري (ون فيننشال ماركتس).

1.3 تعد شركة سي بي للخدمات المالية المحدودة/ أو المعروفة باسم ون فيننشال ماركتس، شركة مسجلة في إنكلترا وتحمل الرقم 6050593 وهي منظمة ومخولة من هيئة السلوكيات المالية في المملكة المتحدة (وتحمل الرقم المرجعي 466201) و مجلس الخدمات المالية في جنوب إفريقيا (وتحمل رقم ترخيص مزود خدمات أجنبي 45784).

1.4 تتعهد OFMD بالقيام بأعمال ترتيب الصفقات الاستثمارية لعملائها كما هو موضح في اتفاقية الوسيط المعرف حصرياً من خلال مساعدة عملائها في استخدام حساب تداول مالي مع ون فيننشال ماركتس ، وفي حال موافقة ون فيننشال ماركتس، توفير الدعم الفني والمساعدة في استخدام منصات التداول الخاصة بون فيننشال ماركتس.

1.5 إن الشروط والأحكام التي تحكم العلاقة بينك وبين ون فيننشال ماركتس تتضمن:

أ- الشروط والأحكام؛

ب- إشعار التحذير من المخاطر؛

ج- سياسة التنفيذ الأفضل؛

د- استمارة الاستخدام؛ و

هـ- الشروط والأحكام الأخرى المتعلقة بنشاطات التداول كما هو موضح على الموقع الإلكتروني لون فيننشال ماركتس وتسمى جميعها بـ"الاتفاقية".

1.6 تصبح اتفاقية الوسيط المعرف هذه نافذة عندما نستلم استمارة الطلب المستكملة بالشكل الصحيح مع وثائق التعريف، ويخضع هذا لتزويد OFMD بالمعلومات المطلوبة وفقاً لتقديرها الخاص، لتمكينها من القيام بأي وجميع الالتزامات التي قد تقع عليها بموجب القوانين والتشريعات النافذة في مركز دبي المالي العالمي والخاصة بمنع تبييض الأموال، وتمويل الإرهاب، وغيرها من الجرائم المالية. قد تصبح OFMD ملزمة بإنهاء اتفاقية الوسيط المعرف هذه في حال عدم تقديم المعلومات المطلوبة للوفاء بهذه الالتزامات أو عدم كفايتها.

1.7 يتم الدخول في اتفاقية الوسيط المعرف هذه لضمان الامتثال للقوانين النافذة في مركز دبي التجاري العالمي والتشريعات التي تضعها سلطة دبي للخدمات المالية لعملاء OFMD.

1.8 بتوقيعك على اتفاقية الوسيط المعرف هذه، فأنت تضمن أنك تتصرف نيابة عن نفسك وليس نيابة عن أي طرف آخر.

2. الوسيط المعرف

2. تعمل OFMD كموزع نيابة عن ون فيننشال ماركتس وتسعى لتمكين العملاء لفتح حسابات تداول مالية مع ون فينششال ماركتس. توفر OFMD المعلومات العامة والدعم الفني والمساعدة في استكمال وثائق فتح الحساب المتعلقة بحسابات التداول المالية التي تقدمها ون فيننشال ماركتس لعملائها فقط. لا تقدم OFMD أي حسابات تداول أو خدمات تنفيذ بنفسها.

2.2 يدخل العميل في اتفاقية الوسيط المعرف هذه بنية تقديم OFMD للعميل إلى ون فيننشال ماركتس بغرض فتح حساب تداول مالي مع ون فيننشال ماركتس وفي حال موافقتها على العميل، توفير دعم فني ومساعدة مستمرين فيما يتعلق بمنصات التداول الخاصة بون فيننشال ماركتس.

3. تعليمات الأوامر

ستقبل OFMD أي تعليمات خاصة بالأوامر أو ستقوم بتمريرها إلى ون فيننشال ماركتس من عملائها. يمكن للعملاء إصدار تعليمات الأوامر مباشرة فقط إلى ون فيننشال ماركتس من خلال استخدام الوسائل المتفق عليها بين ون فيننشال ماركتس والعميل.

4. الاستشارة الاستثمارية

4.1 قد تساعد OFMD العميل في نشاطاته الاستثمارية، عند طلبه، من خلال تزويد العميل بالأبحاث والمعلومات الأخرى التي تتضمن تفاصيل فرص الاستثمار، وأسعار العملات وأخبار الأعمال، وغيرها. ترتكز هذه المعلومات على مصادر تعد موثوقة لدى OFMD، لكنها غير معدة خصيصاً للعميل. لا تقوم OFMD، ولن تقوم، بتقديم الاستشارة الاستثمارية أو توفير أي توصيات استثمارية أخرى بناءً على حالة معينة لأي عميل. 4.2 يعي العميل أن الاستثمارات من هذا النوع يتم استثمارها، مع أو من خلال، ون فيننشال ماركتس، تتضمن مخاطر. إن العميل يصرّح صراحة بامتلاكه لخبرات وفهم كاف لأسواق تداول العملات الأجنبية والعقود مقابل الفروقات والمنتجات والتعاملات ليتمكن من تقييم هذه المخاطر بالشكل المناسب. عندما لا يعي العميل تماماً منتجاً أو تعاملاً معيناً، فينبغي على العميل طلب استشارة احترافية مستقلة قبل شراء هذا المنتج أو الدخول في تلك الصفقة. ولتجنب الشك، لن تقوم OFMD بتوفير هذه النصيحة للعملاء.

4.3 باستثناء ما ورد في الفقرات 4.1 و 4.2 أعلاه، لا تقوم OFMD، ولن تقوم، بالتوصية بأي منتجات مالية أو خدمات محددة، ولن تقدم أي استشارة استثمارية مخصصة. وبالتالي، فلن تقومOFMD (باستثناء ما ورد في القسم 5 أدناه) بتقدير الموائمة عند تزويد العميل بأبحاث السوق أو غيرها من المعلومات.

5. الموامّة

5.1 ستستخدم OFMD المعلومات التي يقدمها العميل للقيام بتقييم موائمة. وبناءً على التقييم، ستحيل OFMD العميل إلى ون فيننشال ماركتس لفتح حساب تداول توفره ون فيننشال ماركتس. ستساعد OFMD العميل في استكمال الوثائق المتعلقة بفتح الحساب بموجب اتفاقية ون فيننشال ماركتس، كما ورد في الفقرة 1.5 أعلاه، وستقوم بتقديم العميل رسمياً إلى ون فيننشال ماركتس.

5.2 لا يضمن تقديم OFMD للعميل قبول ون فيننشال ماركتس أوتوماتيكياً له، حتى إن كانت OFMD تعتبر العميل مناسباً لفتح حساب.

5.3 يعي العميل أن عليه/عليها تحمل المخاطرة الاقتصادية لاستثماره/استثمارها ويقر هنا ويضمن أنه/أنها قد قرأ وفهم ووقع على تصريح إخلاء المسؤولية الخاص بتداول العملات الأجنبية بالتجزئة المرفق باتفاقية الوسيط المعرف هذه.

6. تصنيف العميل:

... 6.1 ستعامل OFMD عملائها أنها عملاء أفراد، مما يمنح العملاء درجة أعلى من الحماية يحظى بها العميل الفردي بموجب قواعد وتشريعات سلطة دبي للخدمات المالية.

6.3 يقر العمل ويضمن أن جميع المعلومات الت قدمها إلى OFMD والمتعلقة باتفاقية الوسيط المعرف هذه وأن الوثائق التي تعد جزءاً من الاتفاقية مع ون فيننشال ماركتس حقيقية وصحيحة وأن هذه المعلومات مستكملة (أو سيتم استكمالها) من قبل العميل ولا تحتوي (أو لن تحتوي) على بيانات غير صحيحة. يتعهد العميل بإبلاغ OFMD خلال (15 يوماً) خمسة عشر يوماً من حدوث أي تغيير مهم على هذه المعلومات.

7. الأجور والرسوم

7.1 لن تتقاضى OFMD من العميل مباشرة مقابل خدماتها. لكن، OFMD ستحصل على أجور وعمولات من ون فيننشال ماركتس ودعم عملاء مستمر بعد قبول ون فيننشال ماركتس له/لها كعميل لها.

7.2 مكن العثور على تفاصيل الأجور والتكاليف التي تتقاضاها ون فيننشال ماركتس مقابل خدماتها في الاتفاقية بين العميل وون فيننشال ماركتس على الموقع الإلكتروني لون فيننشال ماركتس: مكن للعميل الوصول إلى تحديثات الأجور والتكاليف الخاصة بون فيننشال ماركتس على الموقع الإلكتروني لون فيننشال ماركتس: http://www.onefinancialmarkets.com/

7.3 يعي العميل أن OFMD ستحصل على عمولة من ون فيننشال ماركتس بناء على عدد الحسابات المقدمة من قبل OFMD إلى ون فيننشال ماركتس ومبالغ الاستثمار التي يضعها العملاء الذين تقدمهم OFMD إلى ون فيننشال ماركتس وأحجام التداول الناتجة من هؤلاء العملاء ومعايير أخرى محتملة.

8. سياسة تعارض المصالح

8.1 لدى OFMD سياسة خاصة بتعارض المصالح مصممة خصيصاً للتأكد من تحديد تعارض المصالح المحتمل والتعامل معه بالطريقة المناسبة.

8.2 تتوفر نسخة من سياسة OFMD الخاصة بتعارض المصالح للعميل عند الطلب.

9. شكاوى العملاء

9.1 مكن للعميل تقديم شكوى في أي وقت من خلال الاتصال بمكتب دعم عملاء OFMD على الرقم 1200 4 4 465, أو بريدياً إلى عنوان مكتبنا موجهة إلى: مكتب دعم العملاء؛ أو عبر البريد الإلكتروني الخاص بفريق الشكاوى على العنوان: compliance@ofmarkets.com.

9.2 تهدف إجراءات التعامل مع الشكاوي التي تتبعها OFMD إلى التعامل السريع مع شكاوي العملاء بكفاءة مما يحقق رضا العميل.

9.3 مكن للعميل طلب نسخة من إجراءات التعامل مع الشكاوى في OFMD في أي وقت بالاتصال بالأرقام المدرجة أعلاه أو من خلال طلب خطي مرسل إلى عنوان البريد الإلكتروني الوارد أعلاه. وستقوم OFMD بتوفيرها مجاناً.

10. تفويض المعلومات والاتصالات

10.1 تبلغ OFMD بموجب هذه الاتفاقية العميل وشركاءه ووكلائه وموظفيه ومدراءه أنه في سياق تقديم خدماتها، قد تقوم OFMD بمعالجة معلومات خاصة بالعميل وموظفيه ومدراءه وشركاءه ووكلاءه، والتي قد تحتوي على بيانات شخصية (تتضمن بيانات شخصية حساسة) بموجب قانون حماية البيانات الصادر عن سلطة دبي للخدمات المالية في عام 2007(قانون حماية البيانات) أو بموجب قوانين حماية البيانات النافذة (البيانات الشخصية). يتعهد العميل بإبلاغ OFMD بأي تغييرات تتعلق بهذه البيانات الشخصية.

10.2 مكن مشاركة البيانات الشخصية للأغراض الموصوفة أدناه، مع شركاء OFMD ومزودي خدماتها ومزودي خدمات شركاء OFMD في أي دولة تعمل فيها OFMD أو شركاؤها أو مزودي خدماتها. وهذا قد يتضمن بعض البلاد التي لا توفر بعض الحماية القانونية للبيانات الشخصية كما ينطبق محوجب قانون حماية البيانات أو محوجب قوانين حماية البيانات التي تنطبق على OFMD ،

10.3 مل معالجة البيانات الشخصية لأغراض منها إدارة العلاقات والخدمات المرتبطة؛ والامتثال لأي متطلبات قانونية أو تشريعية؛ ومنع وقوع الجرائم وسوء الممارسة. مكن التصريح عن البيانات الشخصية من طرف OFMD وشركاءها ومزودي خدماتها ومزودي خدمات شركاءها في حال كان ذلك مسموحاً أو منصوصاً عليه في القانون النافذ، أن استجابة لأمر قضائي، أو طلب من الجهات المنظمة أو طلب من الحكومة أو هيئات تطبيق القانون.

10.4 يجوز للأفراد الذين تقوم OFMD بمعالجة بياناتهم الشخصية بطلب نسخة عن البيانات الشخصية التي تحتفظ بها OFMD عنهم. في حال تم اكتشاف خطأ أي من البيانات الشخصية، فيحق للشخص المعني أن يطلب من OFMD تعديل أو تحديث أو حذف هذه البيانات، حسب الحالة.

10.5 قد تقوم OFMD بالتواصل مع العميل وموظفيه، غبر البريد أو البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية أو الهاتف وأي وسيلة تواصل إلكترونية أخرى لتقديم معلومات حول منتجات أو خدمات ترى OFMD أنها ذات أهمية لهم، إلا إن استلمت OFMD اعتراضاً من طرفهم بشأن مثل هذه المعلومات. كل شخص لا يرغب باستلام مثل هذه الاتصالات ينبغى أن يتواصل مع الشخص الذي يتواصل معه عادة في OFMD لإبلاغه بذلك.

10.4 يقر العميل ويوافق صراحة بموجب هذه الاتفاقية أنه عند قبول ون فيننشال ماركتس للعميل كعميل لديها، فإنها ستمنح إمكانية الوصول إلى وثائق تداول العميل وبياناته الأخرى إلى OFMD وسيتم الاحتفاظ ببعض هذه الوثائق أو البيانات الأخرى كنسخ رقية أو الكترونية لدى OFMD. يقر العميل صراحة، ويفهم ويوافق أنه يمكن الوصول إلى هذه البيانات وفقاً لقانون حماية البيانات والقوانين والتشريعات الأخرى التي تخضع لها الأخرى إلى OFMD وعملياتها.

11. تسجيل المحادثات الهاتفية

يقر العميل بموجب هذه الاتفاقية ويوافق صراحة على أنه يجوز لـ OFMD تسجيل المحادثات الهاتفية مع العميل أو أي من الأطراف الأخرى، وتبقى هذه التسجيلات أيضاً للسلطات التنظيمية عند طلبها، كما يمكن لـ OFMD وون فيننشال ماركتس استخدامها في حال حدوث نزاع قانوني. يتعهد العميل بالقيام بجميع الجهود الممكنة لإبلاغ جميع الأشخاص الذين قد يستخدمون أنظمة العميل الهاتفية أو يتصلون مع OFMD نيابة عن العميل، بأن هذه المحادثات الهاتفية قد يتم تسجيلها.

12. تصريح إخلاء المسؤولية الخاص بالبيانات المتعلقة بالعميل

يقر العميل بموجب هذه الاتفاقية ويوافق صراحة أن جميع البيانات الشخصية المتعلقة بالعميل والتي تحتفظ بها OFMD قد يتم التصريح عنها إلى سلطة دبي للخدمات المالية عند الطلب أو إلى أي سلطة أخرى عند طلبها بموجب القوانين والتشريعات النافذة أو أمر المحكمة.

13. تعديل وإنهاء هذه الاتفاقية

13.1 تحتفظ OFMD بالحق في تعديل اتفاقية الوسيط المعرف هذه في أي وقت. وسيم إبلاغ العميل عند إجراء هذه التعديلات، وستعتبر OFMD أن العميل موافق على التعديلات إن لم تستلم من طرفه اعتراضاً على التعديلات المقترحة خلال30 يوماً تقويمياً من تاريخ إبلاغه.

13.2 يجوز إنهاء العلاقة بين OFMD والعميل بموجب اتفاقية الوسيط المعرف هذه دون أي شرط جزائي بعد إبلاغ أي من الطرفين للآخر بذلك خطياً.

14. القوانين النافذة والمحاكم المختصة

تخضع اتفاقية الوسيط المعرف هذه، وستتم صياغتها وفقاً لقوانين سلطة دبي للخدمات المالية وموجبها يقر العميل بالصلاحية الحصرية لمحاكم مركز دبي المالي العالمي.

IBA TERMS AND CONDITIONS

1. Introduction

- 1.1 One Financial Markets (DIFC) Ltd. ("OFMD") is a company registered in the Dubai International Financial Centre ("DIFC"), in the United Arab Emirates, under company registration number C2355 and is regulated by the Dubai Financial Services Authority under a category four financial services license.
- 1.2 OFMD is a wholly owned subsidiary of C B Financial Services (Jersey) Ltd, (CBFS) a holding company and also sole shareholder of C B Financial Services Ltd, a company which operates under the trading name of One Financial Markets.
- 1.3 C B Financial Services Ltd t/a One Financial Markets is a company registered in England with company number 6050593, which is authorised and regulated by the Financial Conduct Authority in the UK (under firm reference number 466201) and the Financial Services Board in South Africa (with foreign FSP number 45784).
- 1.4 OFMD undertakes the business of arranging deals in investments for its Clients as set out in this Introducing Brokerage Agreement ("IBA") exclusively by assisting its Clients in the application for a financial trading account with One Financial Markets and, if approved by One Financial Markets, providing technical support and assistance with the use of the One Financial Markets trading platforms.
- 1.5 The terms which will govern the relationship between you and One Financial Markets include:
- (i) the Terms and Conditions;
- (ii) the Risk Warning Notice;
- (iii) the Best Execution Policy;
- (iv) the application form; and
- (v) other specific terms and conditions relating to your trading activity as provided on the One Financial Markets website; collectively "Agreement".
- 1.6 This IBA will come into effect when we receive your correctly completed application form and identification documents, and is subject to you providing OFMD with information requested at its absolute discretion, to enable OFMD to satisfy any and all obligations it may have under the legislation and regulations applicable in the DIFC for the prevention of money laundering, terrorist financing and other financial crimes. OFMD may be obliged to terminate this IBA if information requested to satisfy these obligations is not submitted or is insufficient.
- 1.7 This IBA is entered into to ensure compliance with the applicable legislation in DIFC and regulation set out by the Dubai Financial Services Authority (DFSA), for Clients of OFMD.
- 1.8 By signing this IBA, you warrant that you are acting on your own behalf and not on behalf of any third party.

2. Introducing Broker

- 2.1 OFMD is acting as distributor on behalf of One Financial Markets and seeks to enable clients to open financial trading accounts with One Financial Markets. OFMD only provides general information, technical support and assistance on the filing of account opening documents relating to the financial trading accounts offered by One Financial Markets to its clients. OFMD does not offer any trading accounts or execution services itself.
- 2.2 The Client enters into this IBA with the intention of having OFMD introduce the Client to One Financial Markets for the purpose of opening a financial trading account with One Financial Markets and if approved as a client by One Financial Markets, to provide ongoing technical support and assistance with the One Financial Markets trading platforms.

3. Instructions or orders

OFMD will not take or pass on any order instructions to One Financial Markets from its Clients. Clients can only give order instruction directly to One Financial Markets by using the means agreed between One Financial Markets and the client.

4. Investment Advice

- 4.1 OFMD may assist the Client in its investment activities by, upon request by the Client, supplying the Client with research and other information including details of investment opportunities, currency prices, business news, etc. Such information will be based on sources deemed reliable by OFMD but will not be prepared specifically for the Client. OFMD does not and will not provide investment advice or make any other investment recommendations based on the specific situation of any particular Client.
- 4.2 The Client is aware that investments of the type to be invested in, with or through, One Financial Markets involve risks. The Client expressly declares to have sufficient experience and understanding of the foreign exchange and contracts for difference markets, products and transactions to properly assess those risks. Where the Client does not fully understand a particular product or transaction, the Client should seek independent professional advice before purchasing such product or entering into such transaction. For the avoidance of doubt, OFMD will not provide such advice to Clients.

4.3 Other than as set out in paragraphs 4.1 and 4.2 above, OFMD does not and will not recommend specific financial products or services and will not give personalised investment advice. Therefore, OFMD will not (other than as described in section 5 below) consider suitability when providing a Client with market research or other information.

5. Suitability

- 5.1 OFMD will use the information provided by the Client to carry out a suitability assessment. Depending on the assessment, OFMD will refer the Client to One Financial Markets to open a trading account offered by One Financial Markets. OFMD will assist the Client in the completion of the corresponding account opening documentation under the One Financial Markets Agreement, as mentioned under 1.5 above, and will formally introduce the Client to One Financial Markets.
- 5.2 An introduction by OFMD does not automatically guarantee that One Financial Markets will accept the Client even if the Client is deemed suitable to open a trading account by OFMD.
- 5.3 The Client is aware that she/he must bear the economic risk of her/his investments and hereby represents and warrants that she/he has read, understood and signed the Retail Foreign Exchange Risk Disclosure attached to this IBA.

6. Client Classification

- 6.1 OFMD will treat its Clients as Retail Clients, granting Clients the higher degree of protection owed to a Retail Client under the DFSA rules and regulations.
- 6.3 The Client represents and warrants that all information that the Client has provided to OFMD in connection with this IBA, and the documents which are part of the One Financial Markets Agreement, is true and correct and no such information furnished (or to be furnished) by the Client contains (or will contain) any untrue statement. The Client undertakes to inform OFMD within [15] fifteen natural days of any material change to such information.

7. Fees and Charges

- 7.1 OFMD will not charge the Client directly for its services. However, OFMD will receive fees and commissions from One Financial Markets as remuneration for introducing the Client to One Financial Markets and continuous customer support after One Financial Markets has accepted her/him as their client.
- 7.2 Details of any fees and expenses charged by One Financial Markets for its services may be found in the agreements between the Client and One Financial Markets. The Client may access One Financial Markets' updated fees and costs on One Financial Markets' website: http://www.onefinancialmarkets.com/.
- 7.3 The Client is aware that OFMD will receive a commission from One Financial Markets based on the number of accounts introduced by OFMD to One Financial Markets and the amount of the investments made by Clients introduced by OFMD to One Financial Markets and the trading volumes generated from such Clients and possibly other criteria.

8. Conflict of Interest Policy

- 8.1 OFMD has a conflict of interest policy which is designed to ensure that potential conflicts of interest are identified and are dealt with in an appropriate manner.
- 8.2 A copy of OFMD's conflict of interest policy is available to the Client upon request.

9. Client Complaints

- 9.1 The Client may lodge a complaint at any time by calling OFMD's customer support desk at +971 4 453 1200 or in writing by postal delivery to our office address for the attention of: Customer Support Desk; or by email to our compliance team at: compliance@ofmarkets.com.
- 9.2 OFMD's complaints handling procedure aims to treat a client's complaint quickly, efficiently and to the client's reasonable satisfaction.
- 9.3 The Client may request a copy of OFMD's complaints handling procedure at any time by calling the number listed above or by written request to the email address listed above. This will be provided by OFMD free of charge.

10. Information and Communication Authorisation

- 10.1 OFMD hereby notifies the Client and the Client's affiliates, agents, officers and employees that, in the course of providing its services, OFMD may process information about the Client, officers and employees of the Client and the Client's affiliates and agents which may constitute personal data (including sensitive personal data) under the DIFC Data Protection Law 2007 (Data Protection Law) or under other applicable data protection laws (Personal Data). The Client undertakes to notify OFMD of any relevant changes to such Personal Data.
- 10.2 The Personal Data may be shared, for the purposes described below, with OFMD's affiliates and service providers and the service providers of OFMD's affiliates in any country in which OFMD or such affiliates or service providers conduct business. This may include some countries that do not provide the same statutory protection for Personal Data as applies under the Data Protection Law or under other data protection laws that apply to OFMD.

10.3 The Personal Data may be processed for purposes including: administering the relationship and related services; compliance with any requirement of law or regulation; and the prevention of crimes and malpractice. The Personal Data may be disclosed by OFMD and its affiliates and service providers and the service providers of its affiliates if permitted or compelled by applicable law, or in response to court orders, requests from regulators or requests from government or law enforcement agencies.

10.4 Individuals about whom OFMD processes Personal Data may request a copy of the Personal Data held in relation to them by OFMD. If any Personal Data is found to be wrong, the individual concerned has the right to ask OFMD to amend, update or delete it, as appropriate.

10.5 OFMD may contact the Client and its employees by mail, e-mail, SMS, telephone and any other electronic means to provide information on products and services that OFMD believes will be of interest, unless OFMD receives an objection to receiving such information. Anyone who does not wish to receive such communications should contact their usual contact at OFMD.

10.4 The Client hereby acknowledges and expressly agrees that upon One Financial Markets accepting the Client as a One Financial Markets client, online access to the Client's trading documents and to other data maintained by One Financial Markets will be granted to OFMD and certain of these documents and other data may be kept as electronic or physical copy by OFMD. The Client expressly acknowledges, understands and agrees that such data may be accessed in accordance with the Data Protection Law and other laws and regulations governing OFMD and its operations.

11. Telephone Recording

The Client hereby acknowledges and expressly agrees that OFMD may record telephone discussions with the Client or any third parties including representatives of the Client and that such recording will be kept by, and will be the sole property of, OFMD. Such records may also be made available to regulatory authorities, if requested and may also be used by OFMD and One Financial Markets in case of a legal dispute. The Client undertakes to make all reasonable efforts to inform every person who may use the Client's telephone system or who may contact OFMD on the Client's behalf that such telephone conversations may be recorded.

12. Disclosure of Client-related data

The Client hereby acknowledges and expressly agrees that all Personal Data related to the Client held by OFMD may be disclosed to the DFSA upon request and to other authorities when required by applicable laws, regulations or court order.

13. Amendments and Termination of this IBA

13.1 OFMD reserves the right to amend this IBA at any time. The Client shall be advised of such amendments, and they shall be deemed to have been approved by the Client if OFMD does not receive an objection to the proposed amendments within 30 calendar days of the notification.

13.2 The relationship between OFMD and the Client under this IBA may be terminated without penalty by either party giving written notice to the other party of such termination.

14. Applicable Law and Place of Jurisdiction

This IBA is governed by and shall be construed in accordance with the laws of the DIFC and the Client hereby expressly submits to the exclusive jurisdiction of the DIFC courts.